



**Armed Forces Pensioners'/Annuitants' Association of Canada
Association canadienne de pensionnés et rentiers militaires**

2-555 Hall Ave. E.
Renfrew, ON K7V 4M7
www.afpaac.ca
1-613-432-9491

Notice of the 2022 Annual General Meeting

The AFP/AAC Annual General Meeting will be held on Monday, December 12, 2022, at 11 am EDT by Zoom. For those members wishing to participate, please join:

<https://us06web.zoom.us/j/85394073598>

Meeting ID: 853 9407 3598
Passcode: 947529

A motion to approve the 2021 audit will be made at the AGM. The audit was conducted by Nephin Winter Bingley and subsequent draft financial statements were provided to the board. The auditor reported that, "in our opinion, the accompanying financial statements present fairly, in all material respects, the financial position of the organization as at December 31, 2021, and its financial performance and its cash flows for the year then ended in accordance with Accounting Standards for Not for Profit Organizations".

Avis pour l'Assemblé Générale Annuelle 2022

L'Assemblé Générale Annuelle de l'AFP/AAC aura lieu le lundi 12 decembre 2022 à 11h00 HNE par Zoom. Pour recevoir les informations de l'AGA,

<https://us06web.zoom.us/j/85394073598>

ID: 853 9407 3598
Code: 947529

Une motion pour approuver l'approbation des états financiers 2021. La vérification a été effectuée par *Nephin Winter Bingley* et des les états financiers 2021 ont été fournis au conseil. L'auditeur a indiqué qu'« à notre avis, les états financiers ci-joints présentent fidèlement, à tous égards importants, la situation financière de l'organisation jusqu'au 31 décembre 2021, ainsi que sa performance financière et ses flux de trésorerie pour l'année terminée à cette date conforme aux Normes comptables pour les organisations à but lucratif »